



## IFK ÖRBY HUVUDSTYRELSE PROTOKOLL

Protokoll nr: 2025-02

Datum: 2025-04-28

Tid: Kl. 18.00

Plats: Örbyhallens Cafeteria

Närvarande: Christoffer Johansson (CJ)                      Emma Nilsson (EN)  
                  Johan Bengtsson (JB)                                 Martin Torpling (MT)  
                  Per Johansson (PJ)                                       Tilda Larsson (TL)  
                  Margareta Skarnehall (MS) adj.                   Magdalena Herbertsson (MH) suppl.

Ej närvarande:

Oskar Golob (OG)

Tommy Dennerlov & Lars Hansson närvarade också tillsammans med föreningsutvecklarna.

1. Mötets öppnande: Mötet öppnades av ordförande MT, MT valdes sedan till att justera dagens protokoll.
2. Föregående mötesprotokoll: Föregående mötesprotokoll genomgicks, godkändes och lades till handlingarna.
3. Rapporter:
  - a. Ekonomi:
    - Föreningens ekonomiska läge den 31 februari 250 127,27 kr.
  - b. Anläggning:
    - Planen har varit uthyrd lite mer än tidigare år.
    - Bollplanket skall förankras med grus men det ska flyttas bak några meter först.
  - c. Fotbollssektion - dam:
    - Inget nytt att rapportera
  - d. Fotbollssektion - herr:

- Magnus Svernfors kommer inte att vara matchcoach för U-laget när de inte lade sig i utvecklingsserien.  
Action: Följ upp om herrlaget har satt upp ett spelarråd
- e. Fotbollssektion - ungdom:
  - Domarlistor & bollkalle-listor är utskickade
  - Spelformsutbildning sker på distans/digitalt under 2025

#### 4. Årsplan

#### 5. Övriga frågor

##### Övrigt

- a. SISU Emma och Åsa från förbundet (Föreningsutvecklare) besökte IFK Örby och diskuterade Kvalitetsklubb för att utveckla en förening som är mer hållbar.
  - Diskussionen gick kring att skapa en vi-plan, vad vi vill som förening samt sätta roller. Fotbollsutvecklare är något som anses vara en nyckelroll och kan vara ett stöd för ledare och föreningen, som den förlängda armen. Det är viktigt att man behåller strukturen i föreningen så man skall inte vara rädd för att ställa krav på ledarna.  
Från förbundet finns det pengar som stöd att få för en fotbollsutvecklare till exempel.
  - Vart börjar arbetet? Med hjälp av Åsa från förbundet diskuterades ett antal frågor som ligger till grund för vår förening. Utvärderingen ligger till grund för att bli en kvalitetsklubb och hjälper till att skapa en handlingsplan, men för att genomföra arbetet metodiskt och strukturerat beslutades det att göra det under en längre tidsperiod. För att komma vidare med arbetet skall en VI-plan skapas med hjälp av Emma. Detta kommer äga rum den 26 maj. Med hjälp av VI-planen ska vi tydligt lista vilka roller som vi behöver fylla, samt hitta rätt person för rätt roll. Förhoppningsvis kan detta presenteras på ett upptaksmöte under hösten. För att inte uppfylla hjulet igen skall vi se till att utnyttja den befintliga dokumentation som finns på förbundets sida.
  - Målet är att kunna stå stadigt och hänvisa till vårt ramverk.
- b. Arenabolaget -  
Arbetet skall slussas över till IFK Örby men Örby Arena AB måste ha en styrelse. CJ skall kolla vad nästa steg är för bolaget och vad det finns för lösningar.
- c. Återförsäljare – TYNGRE & Latitude.  
Vi har fått frågan om att sälja allt som TYNGRE gör. JB & MS gör en kostnadsjämförelse.
- d. Hemmamatcher – Maskotar.  
Se över intresset bland motsåndarlag och göra ett maskotschema. MS och MT lyfter frågan på SISU-mötet.

- e. Emil - underhållning  
Besöka och trixa vid säsongsavslutningen.
- f. VTFC – Vegas College.  
Provträningar till Vegas colleges kommer inte att tillåtas från IFK Örby under säsongen. Föreningen kräver dialog från egna tjejer samt direkt från klubbar för genomförande. Beslut tas.
- g. Tournament i Vegas  
Kommer inte att genomföras från IFK Örbys perspektiv, istället kommer ett träningsläger istället.
- h. *Camp Barcelona*  
*Uppskjutet till nästa möte*
- i. *Policy – Spelartransfers under säsong*  
*Beslutsärende, uppskjutet till nästa möte*
- j. Ungdomssektionen – Victor lämnar  
Punkten diskuterades under punkten för förbundsutvecklarna
- k. Arbetsträning via Galaxen  
Vi kommer att tacka nej till erbjudandet
- l. Fotbollsskola  
*Uppskjutet till nästa möte*
- m. Ravelli  
Pusha på försäljningen! Utvärdera försäljningen efter denna säljomgång, det är en vital resurs. Se till att påminna alla de som inte säljer att de köper sig fria. Framöver kanske vi skall byta till Prosporta istället.  
Se över alternativen till Newbodyförsäljningen i höst.
- n. Stekbord  
Behöver köpas in till kamratcupen och förmodligen Barca Camp.  
Ta fram och skicka förslag i chatten. Beslut till nästa möte.
- o. Avrapportering – IF Elfsborg möte.  
Bra möte med Jenny Holm i IFE som skulle kunna leda ut i ett positivt samarbete med Elfsborg.

#### 6. Beslutsärenden


- IFK Örby beslutar att inför 2026 kommer IFK Örby inte att tillåta spelare att träna fotboll med någon annan klubb under kontrakterad säsong.  
Gör man det så kommer man:
  1. Stängas av från IFK Örby
  2. Inte kontrakteras i IFK Örby

#### 7. Mötets avslutning:

- Nästa styrelsemöte äger rum måndag den 19 april, CJ ansvarar för fiket.  
Kl. 21.05 avslutar MT dagens möte.

Vid protokollet

Justeras

  
\_\_\_\_\_  
Tilda Larsson

\_\_\_\_\_  
Martin Torpling, ordf.